【宿服組公告】105學年度學生宿舍進住時間

[Announcement by the Student Housing Service Section, Office of Students Affairs] Move-in Schedule for Undergraduate Dorm for the Academic Year 2016.

▶ 105-1 學期有申請到學生宿舍者(含境外生):

舊生:大二、大三、大四:9月10、11日〈星期六、日〉上午8時起進住宿舍。

Sophomores and above (Including international students): From 8:00 am on September 10 (Saturday) and September 11 (Sunday).

▶ 大學部一年級新生:

- 1. 参加新生英語營者:8月27、28日〈星期六、日〉上午9:00 起辦理入住。
 Freshmen: English Camp participants: Check in from 9:00 am on August 27 (Saturday) and August 28 (Sunday).
- 2. 未参加新生英語營者:9月 10、11 日〈星期六、日〉上午 9:00 起辦理入住。 Non participants: Check in form 9:00 am on September 10 (Saturday) and September 11 (Sunday).
- ▶ 國際生新生:9月3~4日〈星期六、日〉上午9:00 起辦理入住。

International students: Check in from 9:00 am on September 3 (Saturday) and September 4 (Sunday).